

EU-Konformitätserklärung / *EU Declaration of Conformity*

Nr./No. 2016/05

Produktbezeichnung: **Anschlussflansche**
Product identification *Connecting flanges*

AGF10.15, AGF10.20, AGF10.25
AGF10.32, AGF10.40, AGF10.50
für / for VGD2..., VKP...

Hersteller: **Siemens AG**
Manufacturer *BT CPS*

Anschrift: **Berliner Ring 23**
Address **76437 Rastatt**
Germany

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller. Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union:

Gasgeräte-Richtlinie:

2009/142/EG Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 30. November 2009 über Gasverbrauchseinrichtungen; Amtsblatt der EU L 330/10 - 16.12.2009

Die Übereinstimmung des bezeichneten Produkts mit den Vorschriften der angewandten Richtlinie(n) wird nachgewiesen durch die Einhaltung folgender Normen / Vorschriften:

DIN EN 13611:2011 (EN 13611:2011)

Unterzeichnet für und im Namen von / *Signed for and on behalf of*

Siemens Aktiengesellschaft

Rastatt, 2016-03-30


Christof Bürger
Head Research & Development

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer. The object of the declaration described above is in conformity with the relevant Union harmonisation legislation:

Gas Appliance Directive

2009/142/EG Directive of the European Parliament and of the Council of 30 November 2009 relating to appliances burning gaseous fuels; Official Journal of the EU (L 330/10 - 16.12.2009)

The conformity of the product described above with the provisions of the applied Directive(s) is demonstrated by compliance with the following standards / regulations:


Frederik De Meyer
Head Original Equipment Manufacturing

Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, ist jedoch keine Beschaffenheits- oder Haltbarkeitsgarantie.
Die Sicherheitshinweise der Produktdokumentation sind zu beachten.

This declaration is an attestation of conformity with the indicated Directive(s) but does not imply any guarantee of quality or durability.
The safety instructions of the product documentation shall be observed.